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Protokoll styrelsemöte SMC Västerbotten 27/5 2024 kl:18.00 viaTeams. 
Närvarande: Rasmus, John, Ulrika, Lars, Dirk 

Frånvarande: Peter, Magnus, Mattias, Helene, Anna, Amanda 

1. Mötets öppnande. 
John öppnar mötet 

2. Val av justeringsman. 
Mötet valde Ulrika till justeringsman och Dirk till sekreterare. 

3. Godkännande av dagordningen. 
Dagordningen är godkändes. Vi noterade dock att punkten med val av ordning på 
suppleanterna samt genomgång av handlingsplan inte var med på dagordningen (beslutades 
förra mötet). 

4. Föregående protokoll. 
John går genom föregående protokoll. Vi konstaterade att de nya ”give aways” var lyckade. 

5. Ekonomi. 
 Inköp. 
Lars redovisade ekonomin. Vi har 95 292 kr kontot samt 151 749 kr på sparkontot.  
Vi har inte fått utbetalning av distriktstian ännu.  
Deklarationen för SMC Västerbotten är inlämnad.  
Alla erforderliga underlag för Distriktstian är inlämnade till SMC Riks. Underlagen är 
godkända så distriktstian kan betalas ut enligt plan. 
Beslut: Offerter på profilkläder enligt tidigare beslut har inte tagits in. Lars kommer nu ta in 
offerter från Ahlsell och meddela utfallet. Budget för detta har beslutats tidigare. 
Beslut: En budget på 3000kr avsätts att använda för IT-tjänster ifall det behövs för att få 
igång Teams. John pratar med Peter F på gruskursen om hur det går för honom. Lars har en 
kompis som kan fixa igång Teams ifall det behövs. 
Beslut: Dirk får mandat att ha högre behörighet i swish. Det innebär att han har läsrättighet 
på swish och kan göra återbetalningar. Då kan Dirk administrera kursavgifter på egen hand. 
Beslut: Lars skickar ut fullmakt för Dirks kort till John som han ska lämna in på Postnord. 
Detta för att Lars ska kunna hämta ut kortet. 
Beslut: Helenes budget för marknadsföringsmaterial ökas till 10 000kr. Då ingår även 
gatupratare. 
Beslut: Dirk har mandat att göra de inköp som behövs för underhåll av och service av 
släpvagn. 
Beslut: Inköp av 6 st Komradio av märket Zodiak Freetalk pro ska göras. Budget för detta är 
maximalt 15000kr. Lars och Dirk tar in priser och gör inköpet.  

6. KUA.  
KNIX: 
Knix är genomförd lördag 25/5 med 26 deltagare och söndag 26/5 med 13 deltagare. 
Dirk gör en sammanställning av gångna kurser med hur många deltagare inkl. kostnader och 
skickar den till Lars. 
Beslut: Vi planerar med att ha Knix i Lycksele 24 augusti. Bra tillfälle för genrep för 
aspiranterna som ska examinera sig i höst. Dirk börjar planera detta. 
GRUS:  
I dagsläge är det 17 anmälda deltagare till Grus nivå 1+2 den 1-2/6.  
Dirk kommer att ta beslut snarast ifall vi ska ställa in Gruskurs 1L. Inga anmälda i dagsläget. 
Dirk kommer att ta kontakt med Frank som äger Kassjöbacken för att bekräfta datum och 
diskutera hjälp av hinderbygge. 
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KURS PÅ VÄG:  
Dirk ska ta beslut snarast ifall vi ska in Kurs på väg 29/5.  
Dirk meddelade att han planera att ordna en Kurs på väg i Skellefteå V27.  
FORTBILDNING: 
John väckte frågan om fortbildning av instruktörer som ej har kört storbana för diskussion till 
hösten. Förslaget innebär att distriktet betalar kursavgiften för BKK 1-3. Det gör att 
instruktörerna kan känna sig tryggare ned att anmäla sig som instruktör till BKK.  

7. Information från ordförande. 
John hade ingen ny information denna gång. 

8. Kommunikation. 
Vi har varit närvarande med en informationsmonter vid provkörningsdagen 15/5 på Yamaha-
Center i Umeå. 
Vi ska lämna ut broschyrställ till MC handlarna. 
Dirk har haft diskussion med Isa Paldanius och Robert Hermansson: De vill engagera sig i 
Skellefteåregionen och kommer att åka till trafikskolor i Skellefteå för att informera om SMC. 

9. Årsmötesfrågor.  
Inga punkter 

10. Valberedning. 
Inga punkter  

11. Övriga frågor. 
Lars efterfrågar en internutbildning i Teams då vi har fått igång det. 
John har inte gjort en handlingsplan ännu som det är beslutat tidigare. Kanske bättre att 
använda To-Do funktionen i Teams till detta.  

12. Nästa möte. 
Vi lämnar datum öppet för detta. Ordförande kallar till nästa möte andra halvan av augusti. 
Om behov uppstår kallar ordförande till extra styrelsemöte innan dess. 

13. Mötet avslutas. 
 
 

Ordförande   Sekreterare 
John Pääkkönen                                                  Dirk Utz 

    

 

 

Justerare 
Ulrika Bergström 
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